
Preguntas para o pleno ordinario de marzo de 2019  

O grupo municipal da Agrupación de Electores de Redondela, en base ao artigo 39 do 

Regulamento Orgánico do Concello de Redondela, presenta a seguinte PREGUNTAS, 

para a súa contestación no vindeiro pleno ordinario. 

1) Pregunta sobre o servizo de alugueiro de equipos de radiocomunicación para a 

Policía Local. Vista a relación de facturas ás que temos aceso a través do Xestiona, a 

finais do ano pasado chamounos a atención unha serie de facturas polo alugueiro de 

equipos electrónicos destinados á Policía Local. Ditas facturas repetíanse 

mensualmente. Solicitamos varias veces por rexistro copia das facturas así como copia 

do contrato, en caso de existir. As facturas tardamos catro meses en obtelas. Por 

contra, en ningún momento se nos contestou á solicitude feita sobre o contrato. O 

pasado día 14 de marzo volvemos solicitar copia de ese contrato, que non sabemos se 

existe, por medio doutro rexistro que se dirixiu a Alcaldía, Interior, Policía Local e a 

Arturo González. Como seguimos sen obter resposta, preguntámoslle ao concelleiro 

responsable: 

Vistas as facturas emitidas pola empresa "Radiospectrum" polo servizo de alugueiro 

de “walkie talkies” para a Policía Local, podería dicirnos vostede se existe un 

contrato con esta empresa?  

 

2) Pregunta sobre a Casa da Xuventude de Chapela. Nos medios de comunicación do 

3 de febreiro de 2019 aparece unha nova sobre a vía verde de Chapela. Nesta nova 

fálase que a vía verde incluirá unha casa da xuventude. Respecto a esta casa da 

xuventude o goberno local en ningún momento deu información algunha (iso sería 

transparencia) e tampouco se falou dentro das reunións do Redondela 2020, con cuxos 

fondos vaise financiar a construción da vía verde. 

Poderíannos informar acerca desta casa da xuventude, con que fondos se realizarían 

as actuacións necesarias e cal sería o modelo de xestión e uso? 

 

3) Pregunta sobre alternativas festivas no martes de entroido ante inclemencias 

meteorolóxicas. Neste pasado entroido, un dos días grandes como é o Martes de 

Entroido, aconteceu que polas inclemencias climatolóxicas todas as actividades 

programadas foron canceladas. Con este feito, o  goberno local demostrou que non é 

quen de establecer unha alternativa nun dos festexos máis importantes en Redondela. 

A pesar de que o goberno local e algún grupo da oposición non apoian que o martes de 

entroido sexa festivo local, a realidade é que a veciñanza todos os anos celebra o 



martes de entroido disfrazándose, indo de comidas, levando a celebración ás rúas e en 

definitiva, desfrutando da festa. E o fai aínda que chova. Así pois preguntámonos, 

Por que o Concello non habilitou carpas para as actividades ou mesmo contemplou a 

posibilidade de trasladalas a un dos pavillóns municipais para que a veciñanza 

puidera desfrutar nun espazo no que resgardarse da choiva? 

 

4) Pregunta sobre o muro caído no río Alvedosa. Dende hai unhas semanas un dos 

muros do Río Alvedosa ao seu paso por Redondela caeu e tívose que delimitar a zona e 

o tránsito de peóns. Inicialmente estaba acordoada parte da estrada e agora xa só está 

a parte peonil a carón do río. Esta beirarrúa tampouco ten sinalización algunha de que 

se atopa cortada, polo que os peóns teñen que cruzar a estrada por zonas sen 

sinalización con paso de peóns. Tamén descoñecemos se hai risco de afundimento da 

estrada co paso de tráfico pesado pola zona. Así pois, preguntamos, 

Cando teñen pensado reparar o muro de contención do río Alvedosa que se 

derrubou na Avenida Ernestina Otero? 

 

5) Sobre as pistas de recreo/deportivas cubertas e o mobiliario/equipamento do 

novo Colexio de Chapela. Tendo en conta o convenio aprobado polo pleno do 

Concello de Redondela o 25 de Marzo de 2015 : “Proposta de AUDASA para reposición 

do Colexio Público Igrexa en Chapela” 

-Collendo como referencia o punto 3 do convenio no que nunha parte apuntan:  

“ Autopistas del Atlántico Concesionaria Española S.A a su costa redactará el proyecto 

o proyectos del nuevo colegio y contratará su construcción, con sujeción a los 

requisitos mínimos establecidos en la normativa legal y reglamentaria de aplicación 

sobre instalaciones comunes a todos los centros y específicas, que han de reunir los que 

impartan las mismas enseñanzas que en la actualidad imparte el Colegio Público de 

Igrexa (pero excluído el mobiliario y equipamiento propio de similar naturaleza que 

precise el centro docente) . Los servicios de la Consellería de Cultura,Educación y 

ordenación Universitaria competentes en la materia podrán supervisar el proyecto y la 

obra para comprobar el debido cumplimiento de aquella normativa.” 

-Acollendo a responsabilidade municipal no  punto 5 do convenio que apunta:  

“ El ayuntamiento de Redondela se compromete a realizar con la máxima diligencia, 

una vez construido el colegio público, las actuaciones que a él correspondan y a 

promover ante la administración autonómica educativa las que resulten precisas para 

el traslado de la actividad escolar, comprometiendose a que tenga lugar no más tarde 

del inicio de curso escolar 2020/2021” 

Tendo en conta que hai unhas semanas o Alcalde anunciaba que as obras do novo 

centro remataban este verán, e a comunidade educativa dicía que en setembro 



comezarían a actividade o vindeiro curso, un ano antes da data límite do punto 5 do 

convenio. 

Tendo en conta que o 15 de febreiro de 2017 a prensa daba conta da presentación do 

proxecto do novo colexio con declaracións tales que:  

“El nuevo colegio de Chapela abrirá en 2019, según ha prometido en Redondela el 

conselleiro de Educación, Román Rodríguez. Los vecinos piden que no se habilite el 

tercer carril de la autopista hasta que esté construido el nuevo centro. El alcalde, 

Javier Bas, ha indicado que se lo ha pedido a la Xunta. La conselleira de Ordenación 

del Territorio, Beatriz Mato, se ha comprometido a tramitar el proyecto en ocho meses. 

Para el viernes hay convocada una protesta.” 

Tendo en conta que na presentación do proxecto tanto nais, pais, ANPA e a 

Agrupación de Electores de Redondela solicitaron que se incluíran no proxecto pistas 

de recreo/deportivas cubertas e dende as consellerías se comprometeron a estudalo. 

Ante os puntos expostos e coa preocupación de que o convenio asinado con AUDASA 

non contempla compromiso algún da Xunta de Galicia nos prazos para equipar o novo 

colexio de mobiliario e equipamentos docentes. Tal como amosa o punto 3 do 

convenio que tan só menciona os servizos de educación en materia de control das 

normas a aplicar. E ante a clara responsabilidade do concello sobre a apertura do novo 

centro como amosa o punto 5 do convenio preguntamos:  

Comezou o Concello de Redondela a promover ante a Administración autonómica 

educativa as actuacións precisas en relación ao mobiliario e equipamento do novo 

colexio, tal e como marcan os puntos do convenio asinado e as pistas cubertas 

demandadas pola veciñanza? 

 

 

Redondela, a 25 de marzo de 2019 


